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 ons kenmerk 175919U  

 

 

Geachte mevrouw Faber-van de Klashorst,  

 

De leden van de vaste commissie voor Immigratie en Asiel/JBZ-Raad hebben voorafgaand aan de 

behandeling van het wetsvoorstel Gebruik biometrie bij automatische grenscontrole1 enkele vragen 

naar aanleiding recente berichtgeving in de media. Deze leden hebben vernomen dat de Europese 

Unie de invoering van het Entry/Exit-systeem (EES) heeft uitgesteld omdat volgens de Eurocommis-

saris Binnenlandse Zaken Nederland, Duitsland en Frankrijk nog niet klaar zijn voor invoering van dit 

systeem. Verder hebben deze leden begrepen dat de Eurocommissaris heeft laten weten dat Brussel 

het EES nog goed werkend en ook juridisch kloppend dient te krijgen voordat het ingevoerd kan 

worden. 

Kan de regering de commissie informeren over de problemen aan de Nederlandse, Duitse en Franse 

zijde die aan invoering van het EES in de weg staan? Kan de regering de commissie daarnaast infor-

meren over de opgaven waarvoor Eurocommissaris Johansson zich gesteld weet om het systeem ju-

ridisch kloppend te krijgen? 

 

De commissie ontvangt graag op korte termijn hierover een brief en bij voorkeur uiterlijk vrijdag 

8 november 2024, zodat zij op dinsdag 12 november de behandeling van genoemd wetsvoorstel 

(verder) ter hand kan nemen. De commissie ziet met belangstelling uit naar de reactie.  

 

Hoogachtend, 

 

 

 

 

Van Hattem 

Voorzitter van de vaste commissie voor Immigratie en Asiel / JBZ-Raad 

 

 
1 Kamerstukken I 2022/23, 36 300, nr. 2.  


